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NOVINARKA: Kakšen je odziv slovenske vlade na današnjo izjavo v Evropskem parlamentu?  
  
PREDSEDNIK VLADE JANEZ JANŠA: Torej, tukaj se ni zgodilo nič novega. Te predloge poznamo, 
tudi na prvi pogled se zdi da je to neka čarobna formula. Slovenija je že zdavnaj povedala, da arbitraže 
načeloma ne zavrača. Nasprotno, tudi na to možnost se že dve leti pripravljamo in zagotovo je arbitraža 
boljše kot pa neki trajni konflikti. Vendar pa, to da pokličeš nekoga tretjega, da ti pomaga reševati 
probleme ni najboljše spričevalo za eno ali pa za dve državi in tudi zaradi tega smo iskali tudi dodatne 
možnosti, da bi rešili stvari, ki do sedaj niso bile rešene.   
  
Vendar pa je treba tudi povedati, da s strani hrvaške razen načelnega predloga nismo dobili nobene 
izdelane variante, kako naj bi arbitraža izgledala. Bila so razhajanja že pri tem, kar je bilo sploh predmet 
arbitraže. Za Slovenijo ne pride v poštev samo arbitraža v zvezi z mejo na morju, ker je bil že 
dogovorjen in podpisan sporazum o celotni meji. V kolikor bi prišlo do arbitraže, bi bila to seveda 
arbitraža na celotni meji, s tem da bo slovenska javnost pred tem pa seveda tudi parlament zagotovo 
tudi želela slišat neko končno vsebinsko pojasnilo zakaj sporazum, ki je bil podpisan med obema 
državama naenkrat ni dober in ni bil ratificiran še posebej zato, ker je hrvaška podoben sporazum o meji 
podpisala tudi z BIH, pa ga prav tako ni ratificirala. Sedaj gre za vprašanje verodostojnosti.   
  
Še enkrat bi rad poudaril. Slovenija ne povezuje reševanje bilateralnih vprašanj z hrvaško evropsko 
perspektivo. Nasprotno, Slovenija je podpirala Hrvaško na poti v Evropo. Veliko vprašanj, ki so odprta in 
nobeno od teh ni takšno, da bi bilo nekega usodnega pomena, je vseeno lažje reševati znotraj istih 
političnih okvirov, tako da je postavljanje v ospredje vprašanje arbitraže ali pa odnosov med Slovenijo in 
Hrvaško, ko gre za hrvaško pot v Evropsko unijo nekoliko zgrešena prioriteta. Tukaj so drugi izzivi na 
katere mora država kandidatka odgovoriti: gre za gospodarske in socialne reforme; gre za reforme, ki 
predstavljene ne samo uzakonitev ampak tudi implementacije evropskih standardov in mislim da v tem 
grmu tiči večina zajcev.  
  
NOVINARKA: Je mogoče kdaj pričakovati skupno sejo v Sloveniji?  
  
PREDSEDNIK VLADE JANEZ JANŠA: No ta opcija je odprta, vendar pa od takrat, ko je bila ta opcija 
odprta ni prišlo do kakšnih velikih napredkov pri dokončanju pogajanj o dveh ali treh sporazumih, ki bi 
naj jih podpisali ob naslednjem srečanju obeh vlad. Ko bodo ti pogoji izpolnjeni lahko do tega srečanja 
pride. Ta ideja se zgolj formalno vsake toliko časa dogodi, ni pa bilo do sedaj s strani sosednje države 
kakšnega velikega interesa, da se pogajanja končajo.  
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NOVINARKA: Se vam zdi verjetno, da bodo ti ambiciozni cilji proti podnebnim spremembam potrjeni na 
evropski ravni in zavezujoči za države.  
  
PREDSEDNIK VLADE JANEZ JANŠA: No kot zaenkrat kaže gre za veliko podporo tudi z naše strani, 
tako za cilje, ki so predlagani kot tudi zato, da bi bili ti cilji zavezujoči. Sicer se tukaj postavlja vprašanje 
kaj pa ostali cilji – ali ti niso obvezujoči? Ampak gre enostavno tudi za vprašanje političnega signala. Na 
neki pomembni časovni točki razmišljanja o eventuelnih posledicah klimatskih sprememb, v kolikor ne 
bo zelo konkretnih aktivnosti, da se temu upremo.  
  
NOVINAR:  Ali bo Slovenija nehala blokirati pogajanja na področju ribištva?  
  
PREDSEDNIK VLADE JANEZ JANŠA: Torej, če sem jaz dejal, da tega Slovenija ne bo povezovala, je 
tudi to vprašanje nekorektno povezovati. Pri tem gre enostavno za izpolnitev pogajalskega okvira, kjer 
mora Hrvaška zapreti poglavja v pogajanjih med Hrvaško in Evropsko unijo. In s tem ko je Slovenija 
postala del Evropske unije, s tem je vprašanje ribištva prešlo v evropsko pristojnost, tako da to ni samo 
bilateralno vprašanje. 
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